
 

 

Beantwoording vragen uit de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-18-078185 

Zaaknummer Z-17-013442 

Naam commissielid D. Steltenpool 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD Kaderbrief 

Datum waarop de vraag is gesteld 12 juni 2018 

Beantwoording uiterlijk woensdag 13 juni 15:00 uur, voorafgaand aan de oriënterende 

commissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding: 

Op pag. 4 van de kadernota stelt u: voorstellen tot verhoging van tarieven van heffingen doen we 

alleen vanuit kostendekkendheid. Daarbij houden we de kosten zo laag mogelijk. 

Maar zoals u weet wordt er dit jaar een nieuwe DVO met HVC afgesloten speciaal gericht op 

Medemblik. Dit eventueel met terugwerkende kracht voor 2019. Tevens komt in het najaar het 

Rekenkameronderzoek openbaar over de afvalstoffenheffing.  

Uit een onderzoek van NPO is gebleken dat wij het op een na hoogste tarief voor afvalstoffenheffing 

hebben in Nederland.

 

1.  Als nu blijkt dat de uitkomsten van de nieuwe DVO met HVC aanleiding geven tot een 

lager tarief voor afvalstoffenheffing is het dan mogelijk dit tarief al voor 2019 te laten 

ingaan als er een kostendekkend lager tarief mogelijk is? 

antwoord  De mogelijkheden hiervoor zijn we nog aan het onderzoeken. We nemen dit mee in het 

proces om te komen tot een nieuw DVO met HVC. Natuurlijk houden we u op de hoogte. 

  

2. Waarom spreekt U in de kadernota alleen over verhoging van heffingen en niet over  

verlaging? 

antwoord De afvalstoffenheffing is een heffing. De hoogte van de heffing mag niet meer dan 

kostendekkend zijn. Mocht blijken dat de kosten dalen, dan verlagen we natuurlijk ook 

het daaraan gekoppelde tarief van de afvalstoffenheffing. 

 

 

 


